
 
ACTA PLE NUM. 5/96 

 
 
SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATORIA, EL DIA 30 DE MAIG DE 1996. 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són  les vint hores del dia 
trenta de maig de mil nou-cents noranta-sis,  es reuneixen a la sala de sessions  
d'aquest  Ajuntament, prèvia convocatòria en regla, els membres  integrants de  
l'Ajuntament  Ple que a continuació es  relacionen,  en sessió ordinària i primera 
convocatòria, sota la  Presidència  del senyor Alcalde, i assistits per mi, la  
Secretària General. 
 
 
 

ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Ramon Salabert Parramon 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Ramon Blanco i Lorenzo 
Sr.  Antonio Bouso Varela 
Sra. Adelina Cobos Caballero 
Sr.  Antoni Cortada i Valls 
Sra. Mª Isabel Espinosa Fernández 
Sr.  Sergi Fernández Mesa 



Sr.  Ignacio Florez Barrón 
Sr.  Juan Antonio García Díaz 
Sra. Cristina Gasull Martínez 
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 
Sra. Judith Ibàñez Vives 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
Sra. Gloria Recio Díaz  
Sra. Carmen Romero López 
Sr.  Amador Rosas Outes 
Sr.  Francisco Sánchez Granada 
Sr.  Gabriel Serrano Sánchez 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
No hi assisteix 
 
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
 
 
 
 Per  l'Alcaldia-Presidència  es declara  oberta  la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren  a l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 
 

PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 1.- Aprovació de les actes núm. 3/96 i 4/96 corresponents a les 
sessions ordinàries dels dies 28 de març i 25 d'abril d'enguany, 
respectivament. 
 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de CiU, 



senyor Antoni Cortada i Valls, per a,  en relació amb l'acta núm. 3/96 
corresponent a la sessió celebrada  el  dia 28 de març d'enguany, fer constar que  
a  la pàgina 64  hi ha un error, al atribuir-se els precs i  preguntes  que  figuren a 
l'últim paràgraf,  al  senyor  Ramon Blanco Lorenzo, quan havien estat realitzats 
per ell. 
 
 Seguidament intervé el Portaveu del Grup  Municipal del  PP,  senyor 
Amador Rosas Outes, per assenyalar  que  a l'acta  núm.  4/96  corresponent a la  
sessió  del  dia  25 d'abril  d'enguany, hi ha un error a la pàgina 25, pel  fet 
d'ometre's una manifestació efectuada pel Portaveu del Grup Municipal del PSC, 
senyor Antonio Balmón Arévalo, ja que va dir que havia estat una omissió per la 
seva part no  haver-ho posat en coneixement de la resta dels Grups Polítics 
Municipals. 
 
 Després d'això se sotmeten a votació les esmentades actes,  les  quals 
són aprovades per  unanimitat,  amb  les esmenes següents: 
 
 -  Acta  núm. 3/96, pàgina 64,  sisè  paràgraf: 
 "A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal  de CiU, 
senyor Antoni Cortada i Valls, per  realitzar els precs i preguntes següents:". 
 
 - Acta núm. 4/96, pàgina 25, segon paràgraf: 
 "Seguidament  pren la paraula el Portaveu del  Grup Municipal  del  
PSC, senyor Antonio  Balmón  Arévalo,  per, després de manifestar que 
efectivament ha estat una omissió per  la  seva part no haver-ho posat en 
coneixement  de  la resta dels Grups Polítics Municipals, respondre a la primera 
pregunta, dient que la reducció d'un dia festiu dels  de la festa major, és una 
petició dels comerciants de Cornellà i  dels mercats, les grans empreses no tenen  
problema  amb les  festes locals perquè elles pacten amb el seu  personal una 
altra distribució de festes." 
 
 
 
 2.-  Ratificar els acords de la Comissió de  Govern que a 
continuació es relacionen. 
 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes  de  la  seva ratificació, es 
dóna lectura dels acords  adoptats per  la Comissió de Govern, com a 
conseqüència de  la  seva urgència,  en  les  sessions que  s'especifiquen,  el  text 
literal dels quals és el següent: 
 
 
 Sessió celebrada el dia 2 de maig de 1996 



 
 PROPOSTA DE L'AREA DE SERVEIS A LA PERSONA  
 
 
 - Aprovar la subscripció d'un conveni de  col.laboració en  matèria de 
tramitació d'activitats juvenils,  amb el Consell Comarcal del Baix Llobregat. 
 
 
 "Vist l'informe emès pel Cap de Cultura i  Joventut referent al conveni 
de col.laboració en matèria de tramitació  d'activitats  juvenils entre el Consell  
Comarcal  del Baix Llobregat i l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat. 
 
 Atès que el Consell Comarcal té l'Oficina  d'Informació i Servei a la 
Joventut que integra catorze  Municipis amb punt d'informació juvenil de la 
comarca, entre ells  es troba  l'Ajuntament  de Cornellà de Llobregat,  i  amb  els 
quals es desenvolupa tot un seguit d'activitats interconectades  dins  l'àmbit 
juvenil i que l'oficina  actua  com  a centre  servidor  d'informació i  coordinador  
d'activitats juvenils a la comarca. 
 
 Atès  que  en aquest sentit, tant des  del  Consell Comarcal, com des 
dels Ajuntaments existeix la voluntat  de dotar als punts d'informació juvenil 
municipals  conveniats de les màximes capacitats de contacte inmediat amb el  
jove i més proper al seu àmbit diari. 
 
 Atès que aquesta voluntat descentralitzadora  també per coherència del 
projecte d'informació i serveis juvenils i en recerca de la major eficàcia de la tasca 
iniciada,  ha d'incloure els nous serveis que s'han assumit provinents de l'Oficina 
de Serveis a la Joventut de S.G.J. 
 
 Atès que l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat i el Consell  Comarcal  
creuen oportú i adient,  a  través  dels punts d'informació juvenil Trailer i amb 
contacte permanent amb  l'Oficina del Consell, oferir aquests  serveis  propis 
directament als joves del seu municipi, que, en aquest  cas compleix la tasca 
d'apropament de la instància a l'usuari. 
 
 Atès que l'adopció del present acord és competència d'aquesta 
Comissió de Govern, en virtut de les  delegacions acordades  per aquest 
Ajuntament, en sessió plenària  celebrada el dia 17 de juliol de 1995. 
 
 Per tot això, aquesta Regidora-delegada vist  l'informe emès pel Cap del 
Departament de Cultura i Coordinador de  Joventut,  proposa a la Comissió de  
Govern,  l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 



 Primer.-  Aprovar  la subcripció  d'un  Conveni  de col.laboració  en 
matèria de tramitació d'activitats  juvenils amb el consell Comarcal del Baix 
Llobregat d'acord amb el text Conveni que s'adjunta com annex als presents  
acord i que s'aprova de forma simultània. 
 
 Segon.-  Facultar a l'Alcalde- President per  a  la signatura  de quants 
documents siguin necessaris per  a  la formalització del present acord. 
 
 Tercer.-   Comunicar el present  acord,  mitjançant certificació 
acreditativa del mateix al Consell Comarcal. 
 
 Quart.- Elevar el present acord a la propera sessió plenària que celebri, 
per a la seva ratificació." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació l'acord, i és  ratificat per unanimitat dels 
assistents. 
 
 
 
 Sessió celebrada el dia 15 de maig de 1996 
 
 PROPOSTES DE L'AREA DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 
 
 -  Aprovació  de  la subscripció  d'un  conveni  de col.laboració en 
matèria de cartografia, amb la  Mancomunitat de Municipis de l'Area 
Metropolitana de Barcelona. 
 
 "Atès  que la Mancomunitat de Municipis de l'  Area Metropolitana  de  
Barcelona disposa  d'un  programari  que permet la consulta, la gestió i el 
manteniment continuat de la informació territorial, potenciant i ampliant la 
utilització  d'aquesta informació en les vessants de  l'activitat municipal  amb  les 
que està  relacionada.  Aquest  sistema permet  la  creació d'una base de  dades  
cartogràfica  del territori municipal, propiciant posteriorment una actualització  
permanent a partir dels circuits documentals de  les diferents  actuacions  
administratives.  La  disponibilitat d'aquesta base d'informació cartogràfica obre 
la possibilitat de realitzar un conjunt d'explotacions en els diferents àmbits 
d'utilització de la cartografia: cadastre,  planejament urbanístic, serveis 
municipals, etc. 
 
 Atès que l'Ajuntament coneix el paquet informàtic i està interessat en 
incorporar diversos elements o mòduls de l'esmentat  paquet i rebre, alhora, 
formació per a la  seva implantació. 
 
 Atès que ambdues parts, doncs, valorant els respectius interessos que 



els correspon vetllar, coincideixen  en la  conveniència  d'establir un acord de  
col.laboració  en matèria informàtica, mitjançant la celebració d'un Conveni, que 
té perfecte encaix jurídic en el marc de les previsions legals  que regulen els 
principis que han de  presidir  las relacions interadministratives, contingudes 
fonamentalment, juntament  amb el principi de coordinació de l'art. 103  de la  
Constitució, al Títol Primer de la Llei 30/1992, de  26 de  novembre,  del  Règim 
Jurídic  de  les  Administracions Públiques i Procediment Administratiu Comú, a 
l'art. 55  de la  Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les  Bases  de Règim 
Local, 129 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril,  Municipal  i  de Règim Local de 
Catalunya  i  d'altres  preceptes concordants. 
 
 En virtut d'aquestes consideracions aquesta  Comissió de Governació 
proposa a la Comissió de Govern l'adopció dels següents 
  

A C O R D S 
 
 Primer.-    Aprovar la subscripció d'un  Conveni  de col.laboració entre 
l'Ajuntament de Cornellà i la  Mancomunitat  de Municipis de l'Area 
Metropolitana  de  Barcelona, d'acord  amb el Conveni que figura com a 
document annex  al present acord. 
 
 Segon.-  Facultar el Sr. Alcalde, Il.lm.  Sr.  José Montilla  Aguilera,  per  
a la signatura  de  tots  aquells documents que siguin necessaris per a la 
formalització  del present acord. 
 
 Tercer.-  Donar  compte del present  acord  al  Ple municipal  per a la 
seva ratificació, en la primera  sessió que celebri." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació l'acord, i és  ratificat per unanimitat dels 
assistents. 
 
 
 En aquest moment s'incorpora a la sessió la Regidora del Grup 
Municipal d'Iniciativa per Catalunya-Els Verds, senyora Adelina Cobos Caballero. 
 
 
 -  Aprovació  de  la subscripció  d'un  conveni  de col.laboració  en  
matèria de cartografia digital,  amb  la Societat General d'Aigües de Barcelona. 
 
 "Atès que la Societat General d'Aigües de  Barcelona,  S.A.  realitza  el 
subministrament  d'aigua  a  aquest municipi  està creant la seva base de dades 
alfanumèrica  i gràfica que comporta, entre d'altres aspectes  l'elaboració d'una  
cartografia  totalment automatitzada i  de  precisió adient per a tot el terme 
municipal. 



 
 Atès la seva voluntat d'arribar a una col.laboració en matèria 
cartogràfica que permeti una gestió coordinada i la  realització de l'intercanvi 
d'informació entre  ambdues entitats. 
 
 Atès  que  les  dades  aportades  per  la  Societat General  d'Aigües de 
Barcelona inclou, a més a més  de  les dades  cartogràfiques del Municipi, les 
dades de les  seves instal.lacions.  
 
 En   virtut   d'aquestes   consideracions   aquesta Comissió  de  
Governació proposa a la  Comissió  de  Govern l'adopció dels següents 
  

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar  la subscripció d'un  Conveni  de col.laboració entre 
l'Ajuntament de Cornellà i la  Societat General  d'Aigües de Barcelona, d'acord 
amb el Conveni  que figura com a document annex al present acord. 
 
 Segon.-  Facultar el Sr. Alcalde, Il.lm.  Sr.  José Montilla  Aguilera,  per  
a la signatura  de  tots  aquells documents que siguin necessaris per a la 
formalització  del present acord. 
 
 Tercer.-  Donar  compte del present  acord  al  Ple municipal  per a la 
seva ratificació, en la primera  sessió que celebri." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació l'acord, i és  ratificat per unanimitat dels 
assistents. 
 
 
 
 
 3.-  Donar  compte del decret  de  l'Alcaldia  núm. 2045/96, de 
data 29 d'abril d'enguany, referent a adjudicar a  l'empresa Serveis de 
l'Espectacle Focus, S.A.,  l'assistència tècnica dels equips de so i llum per al 
desenvolupament del VII Festival Internacional de Pallassos. 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes  del  seu  coneixement,  es 
dóna lectura del  Decret  dictat  per l'Alcaldia, com a conseqüència de la seva 
urgència, el text literal del qual és el següent: 
 
 "Vist  l'expedient  instruït per  la  contractació, mitjançant concurs, de 
l'assistència tècnica dels equips de so  i llum amb subministrament de materials 
tècnics de  so, llum   i  infraestructures  pel  desenvolupament  del   VII Festival 
Internacional de Pallassos. 



 
 Atès que durant el període de presentació d'ofertes nomès ha formulat 
proposició l'empresa "Serveis de l'Espectacle Focus, S.A.". 
 
 
 Vista la proposta formulada per la Mesa de  Contractació, reunida a 
aquests efectes el passat dia 12 d'abril, la qual, previ informe emès al respecte pel 
Cap del  Departament Tècnic de Cultura i Joventut, estima com ajustada al Plec  
de  Condicions, l'oferta formulada  per  "Serveis  de l'Espectacle Focus, S.A." 
 
 Per  tot això, aquesta Alcaldia-Presidència, en  ús de  les delegacions 
que li van ser conferides  per  l'acord plenari de data 29 de febrer de 1996. 
 

R E S O L 
 
 Primer.- Adjudicar a l'empresa "Serveis de l'Espectacle Focus, S.A."  
l'assistència tècnica pels equips de so i  llum,  amb subministrament de materials 
tècnics  de  so, llum i infraestructures del desenvolupament del VII  Festival 
Internacional de Pallassos, amb estricta sujecció a les condicions particulars i 
tècniques aprovades per  l'Ajuntament  Ple de data 29 de febrer de 1996,  per un  
import  de 3.480.000,- ptes. (IVA inclòs). 
 
 Segon.-  Fixar  la fiança definitiva que  haurà  de satisfer  el 
contractista, de conformitat amb  l'article  8 del  Plec  de Condicions Particulars, 
en  la  quantitat  de 139.200,-  pessetes, en el termini dels 15 dies hàbils  
següents, a comptar de la recepció de la present notificació. De no acomplir-se 
aquest requisit, per causes imputables  a l'adjudicatari, l'Ajuntament declararà 
resolt el contracte. 
 
 Tercer.-  Facultar  al  senyor  Alcalde,  en  Josep Montilla  Aguilera,  
per  a la firma  de  quants  documents públics  i privats fossin necessaris per a 
l'execució  dels acords que antecedeixen. 
 
 Quart.-  Notificar el present Acord al  Departament de Cultura i 
Joventut, a la Intervenció Municipal, així com  a l'adjudicatari. 
 
 Cinquè.-  Donar  compte  del present  Acord  en  la propera sessió 
Plenària que se celebri." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 



PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 

 
 
 Arribant a aquest punt, el senyor Alcalde fa  constar que els punts 4 i 
5 es debatran conjuntament. 
 
 Es llegeixen els dictamens de la Comissió  Informativa de Règim 
Interior i Governació, que textualment diuen: 
 
 
 4.-  Aprovació inicial de la Normativa de  retribucions i de provisió 
de llocs de treball per al personal  de l'Ajuntament. 
 
 "Vista  la necessitat de procedir a la revissió  de la  Normativa  de 
Retribucions i de Provisió  de  llocs  de treball  del personal d'aquesta Corporació, 
d'acord amb  el que es preveu en la seva disposició final. 
 
 D'acord amb el que estableix l'article 62.2. de  la Llei  8/87,  de 15 
d'abril, Municipal i de Règim  Local  de Catalunya. 
 
 El  President de la Comissió Informativa  de  Règim Interior  i 
Governació proposa al Ple  Municipal  l'adopció del següent  
 

A C O R D 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la Normativa de Retribucions  i  de 
Provisió de Llocs de  treball  pel  personal d'aquesta Corporació, la qual s'adjunta 
i forma part  integrant del present acord. 
 
 Segon.- Sotmetre-la  a informació pública i audiència als interessats 
als efectes de reclamacions i  suggeriments  mitjançant l'inserció del corresponent 
edicte en  el Bolletí  Oficial de la Província  per un termini de  trenta dies, 
transcurregut el qual sense que s'hagi presentat  cap reclamació o suggeriment 
s'entendrà aprovada definitivament sense necessitat d'un nou acord." 
 
         
 
 
 5.-  Aprovació del Catàleg de llocs de treball  del personal  
funcionari i laboral de l'Ajuntament i dels  seus Organismes Autònoms, per a 
l'exercici de 1996. 
 
 "Vista  la  necessitat d'adeqüar  els  Catàlegs  de Llocs de treball del 
personal Funcionari i Laboral d'aquesta Corporació a fi de que recullin els 



increments salarials fixats  per l'exercici 1996 i les necessitats funcionals  i 
organitzatives  d'enguany, així com el que es preveu en  la Normativa de 
Retribucions del personal funcionari. 
 
 El  President de la Comissió Informativa  de  Règim Interior  i 
Governació Proposa al Ple  Municipal  l'adopció del següent  
 

A C O R D 
 
 Unic.-  Aprovar el Catàleg de Llocs de Treball  del personal  Funcionari 
i Laboral d'aquest Ajuntament  i  dels seus  Organismes  Autònoms per l'exercici  
1996,   el  qual s'adjunta i forma part integrant del present acord." 
 
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón Arévalo, se sotmeten a votació els 
dictamens, i  són aprovats per unanimitat dels assistents. 
 
 
         
 
 6.-  Aprovació de la revisió de preus de les  tarifes,  així com la 
revisió del cànon anyal de  la  concessió del servei de Pompes Fúnebres, 
corresponent a l'any 1995. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'escrit  presentat  per  l'Empresa   Pompes Fúnebres  del Baix 
Llobregat, concessionària del servei  de Pompes Fúnebres en aquesta ciutat, en el 
que sol.licita  la revisió de les tarifes d'aquest servei aixì com la  revisió del cànon 
anyal, en base a les variacions experimentades en l'IPC corresponent a l'exercici 
1995.  
 
 Atès  que   el Ple d'aquest Ajuntament   en  sessió celebrada  el  dia  24 
de novembre de 1994  va  aprovar  la modificació del règim econòmic de la 
concessió, previst  al Plec de Condicions  Econòmiques de la mateixa, en  especial 
de  les clàusules relatives a obligacions  econòmiques  del concessionari i vigència 
de tarifes establint que el  cànon que el concessionari vindrà obligat a satisfer 
serà revisat anyalment de conformitat amb les variacions  experimentades per  
l'IPC de l'exercici  anterior computat des del mes  de gener fins el desembre de 
cada any, i d'un altra part,  que les  tarifes  dels serveis concedits  seran  
revisables,  a petició  del concessionari o de l'Administració,  anyalment en  el 



porcentatge que resulti de l'aplicació de  l'IPC  de l'exercici anterior comptat des 
del primer de gener fins al 31 de desembre de cada any. 
 
 Vist que l'increment de l'IPC oficial  corresponent a l'exercici de 1995 
ha estat d'un 4,3%. 
 
 A   la   vista  de   l'exposat   aquesta   Comissió Informativa proposa al 
Ple de l'Ajuntament, l'adopció  dels següents: 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Autoritzar la revisió de les tarifes  dels serveis de Pompes 
Fúnebres en aquesta ciutat en un 4,3%  de conformitat a l'increment 
experimentat pels index de  preus al consum corresponent  a l'exercici de 1995. 
 
 Segon.-  Revisar el cànon anyal de la concessió  en un  4,3% de 
conformitat, així mateix a l'increment  experimentat pels index de preus al 
consum corresponent a l'exercici de 1995, deixant-lo establert, per aquest 
exercici  de 1996, en la quantitat de 3.233.300,- ptes. 
 
 Tercer.-  Notificar el present acord   a  l'Empresa concessionària  
Pompes  Fúnebres  del  Baix  Llobregat,  al Departament   de   Serveis  Generals   
i   la   Intervenció Municipal." 
 
         
        Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  dictamen,  
i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
  
 7.- Desestimació de les al.legacions formulades per Camping  
Salou, S.L. en el tràmit d'audiència atorgat a  la societat,  per resoldre el 
contracte  concessional  atorgat sobre  els  terrenys  situats  al  carrer  
Albert  Einstein d'aquesta  ciutat,  amb destinació a  la  construcció  d'un 
hotel. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'escrit d'al.legacions formulat per  Camping Salou, S.L. en el 
tràmit d'audiència que li va ser  atorgat per  l'acord  plenari  de data 28-3-1996,  



que  va  decidir incoar procediment administratiu de resolució del contracte 
concessional atorgat a favor de  la societat, el dIa  2  de febrer  de  1993, pel que 
Camping Salou, S.L.  va  resultar adjudicatària de la concessió administrativa 
dels terrenys, de propietat municipal, de 3.500 m2 de superfície,  situats al carrer 
Albert Einstein d'aquesta ciutat, amb destí a  la construcció d'un hotel, éssent la 
causa de la incoació  del expedient resolutori, l'incompliment  del termini del  
que, per a la iniciació de les obres de construcció de  l'hotel, disposava la societat 
adjudicatària, el qual, de  conformitat amb la clàusula vuitena apartat 2) del  Plec 
de  Condicions i acords de la Comissió de Govern de dates  9 de març de 1993, i 
27 de juliol de 1994, restava fixat com a  màxim fins  el dia  4 d'abril de 1995 i 
essent que en la data  de l'acord  esmentat de 28 de març d'enguany les obres  
encara no havien començat, tot això com a  conseqüència de l'aplicació de la 
clàusula 12, apartats 3 i 8 de l'esmentat  Plec de Condicions regulador de la 
concessió. 
 
 Atès  que  les mateixes es basen  fonamentalment  i literalment en els 
següents motius: 
 
 1.-  "En  que  la declaració de  caducitat  de  les concessions és una 
forma peculiar de extinció de les mateixes, la qual, tenint en compte que el seu 
atorgament té per objecte  la consecució d'una finalitat  pública,  únicament 
procedeix quan l'Administració constata que aquesta finalitat  pública, no pot 
aconsseguir-se. Que a aquest  respecte molts  Plecs de Condicions, i en concret el 
que  regula  la concessió,  objecte de resolució, en lloc de contenir  sancions  per 
infraccions u obligacions  concretes  del  Plec, recull  nombrosos   supòsits 
d'extinció  automàtica  de  la concessió, els quals, tenint en compte que la 
declaració de caducitat ùnicament procedeix en cas  d'incompliment de les 
obligacions  essencials de la concessió, obliga a la  Administració a actuar amb 
cautela a fi de constatar tal incumpliment." 
 
 2.  "  En  la  inexistencia  de  dol  o  culpa   en l'incumpliment per part 
de Camping Salou, S.L., al produir-se aquest únicament per problemes finançers, 
motiu pel que, el  28  de  setembre  de 1995,  una  vegada  superades,  en 
principi, les dificultats de finançament, va sol.licitar es posposès,  al Ple 
Municipal del mes d'octubre de  1995,  la decissió municipal en relació a l' 
expedient  concessional, havent, no obstant, la Corporació, denegat, el 26 
d'octubre de 1995, les al.legacions i acordat sol.licitar informe  de la  Comissió 
Jurídica Assesora  de la Generalitat de  Catalunya en relació a la resolució de la 
concessió. 
 
 Com  a conseqüència de l'exposat, per un  elemental principi  
d'economia  empresarial, les obres no  han  pogut iniciar-se ja que sobre les 
mateixes existeix l'amenaça  de la declaració de caducitat. 
 
 Dels   termes   confusos  en què està  redactat  el Plec  de  Condicions 



resulta  que  l'incompliment  eventual transitori  d'aquest  per part de Camping 
Salou, S.L.   que haguès  pogut  ser corregit mitjançant  l'imposició  de  la 
corresponent sanció administrativa, dóna a  l'Administració la  possibilitat  de 
resoldre la concessió, no  obstant  la seva  obligació  d'atorgar al  concessionari  
la  protecció adequada  pel cumpliment de les seves obligacions,  i  així obtenir la 
finalitat pública perseguida, essent la voluntat de Camping Salou, S.L. la de 
prosseguir la concessió com va posar de manifest amb l'obtenció de la llicència 
d'obres, i  la  de pròrroga" 
 
 3.    En que es necessari obtenir un nou  Dictament de  la  Comissió  
Jurídica Assesora de  la  Generalitat  de Catalunya. 
 
 Finalment  i  pels motius exposats,  sol.licita  es deixi sense efectes 
l'acord plenari de 28 de març de  1996, sense perjudici de sancionar 
l'incompliment, i se li  atorgui  un últim i definitiu termini per iniciar les obres  de 
l'hotel objecte de la concessió. 
 
 Atès    pel  que  respecta  a  la  primera  de   les al.legacions  
formulades, que aquest Ajuntament  comparteix absolutament amb l'al.legant 
que l'objecte de la  concessió era atendre un interès públic, circunscrit, en aquest  
cas, a  la  construcció d'un hotel; ara  bé,  aquesta  finalitat pública no ha pogut 
consumar-se, única i exclusivament  per quant  Camping Salou, S.L. no ha 
iniciat encara  les  obres amb els consegüent perjudicis ocasionats a l'Ajuntament 
i  malgrat haver finalitzat el termini atorgat per la Comissió de Govern el dia 9 de 
març de 1993 i malgrat haver-li estat prorrogat  el termini per 6 mesos més, no 
podent  al.legar, doncs,  la falta de   protecció adeqüada pel compliment  de les  
seves  obligacions concessionals essencials,  per  ell invocada, especialment 
tenint en compte el següent: 
 
 - Que l'Ajuntament ha seguit en tot cas i  escrupulosament el 
procediment establert per l'article 12, en concòrdancia  amb l'article 8 del Plec de 
Condicions  aprovat, per declarar la resolució del contracte concessional. 
 
 - Que en cap moment l'acord de 28 de març d'enguany declara  
extingida de forma automàtica la  concessió,  sinó que  el  que  fa es iniciar 
expedient de  resolució  de  la mateixa,  donant a Camping Solou, S.L. la 
possibilitat   de defendre's  i  d'al.legar  tot el que  estimes  convenient, proposant  
la  prova que així mateix  creguès  oportuna  en defensa  del seu dret, cosa que la 
societat ha fet  mitjançant el seu escrit d'al.legacions que és objecte de contesta 
en aquest acte. 
 
 - Que el caràcter essencial de l'obligació,  incomplerta per Camping 
Salou, resulta inqüestionable pel fet de que  l'incumpliment versa sobre l' objecte 
mateix del  contracte, que és l'edificació de l'hotel. 
 



 - Que en qualsevol cas, respecte de les  al.lusions que fa Camping 
Salou del Plec de Condicions, cal dir que el mateix  va ser acceptat i consentit per 
la societat, al  no haver-lo  impugnat durant el termini de 30 dies  de qué  va 
disposar, per fer-ho, amb la presentació de la seva oferta, i  amb  la signatura del 
contracte, documents  en  els  que reconeix  explícitament  la  seva  acceptació,  
no   podent al.legar ara els termes confusos del mateix per excusar  el 
cumpliment. 
 
 - Els perjudicis que l'incumpliment de  Camping Salou,  S.L.,  ha 
ocasionat a l'Ajuntament, per  quant,  la parcel.la  objecte  de concessió, formava  
part  de  l'illa ubicada  entre els carrers Tirso de Molina, Avinguda de  la Fama, 
Avinguda del Maresme i carrer Albert Einstein,  sobre part de la qual 
l'Ajuntament va aprovar el projecte municipal  denominat  "Centre  de Serveis a  
les  Empreses",  que comprenia la construcció d'un Recinte Firal, un Auditori  i 
un  Viver  d'Empreses;   en funció  d'aquesta  aprovació  i davant  el dèficit 
hoteler a la zona, tal i com succeeix  a la  majoria  de  zones industrials, va  
procedir-se  a  una modificació del Pla General Metropolità, per fer compatible 
l'ús  hoteler-recreatiu a  l'illa, tot  considerant  aquest com  un ús al servei de 
l'indústria, necessari per  aconseguir un dessenvolupament optim del projecte 
aprovat, de  la qual cosa resulta que la manca d'instal.lacions  hoteleres, de la 
que Camping Salou, S.L. és responsable, ha fet que la Fira  veiés reduïdes les 
seves activitats, i per  tant,  la seva  possibilitat  d'expansió, essent que en  
ocasions  ha estat necessari traslladar aquestes activitats a la  ciutat de 
Barcelona.  
 
 Atès,   pel  que  respecta  a  la  segona  de   les al.legacions  
formulades, que el fet que resulta  provat  a l'expedient, és que l'incumpliment de 
l'objecte  concessional  deriva de la no edificació en el termini previst,  per causa 
solament imputable a Camping Salou S.L., ja que si bé és cert que el 28 de 
setembre de 1.995 va tenir entrada  en aquest  Ajuntament  un  escrit de la 
societat  en  el  que, després de les converses mantingudes  l'Alcaldia  sol.licitava 
l'ajornament de la decisió municipal sobre la  resolució  concessional, fins que es 
celebrès la  propera  sessió plenària que havia de tenir lloc durant el mes 
d'octubre de 1995, amb la finalitat de qué, superats els problemes derivats del 
finançament del projecte, diu textualment  Camping Salou,  però trovant-se 
pendents de formalitzar les  operacions financeres necessaries, poguès autoritzar-
se una nova pròrroga  per al inici de les obres,  en canvi,  és  falsa, l'al.legació que 
fa Camping Salou, S.L. al respecte, ja que  l'acord  plenari que  desestimà les 
al.legacions no  es  va pendre  a la sessió plenària del mes de setembre, sinó  que 
tal i com demanava la societat, es va posposar a la  sessió plenària  del mes 
d'octubre, la qual, davant el mutisme  de Camping  Salou,  S.L. va acordar seguir 
el  procediment  de resolució iniciat i demanar informe a la Comissió  Jurídica 
Assesora de la Generalitat de Catalunya. 
 
 Atès que el motiu-principi d'economia empresarial-, que  diu Camping 



Salou, impideix la iniciació de les  obres  per  quant  sobre  les mateixes existeix  
l'amenaça  de  la declaració  de  caducitat,  manca   de  qualsevol  fonament legal, 
i en tot cas, el dret que ostenta Camping Salou  com a  titular de la concessió, 
sempre serà  indemnitzable,  si l'Ajuntament com titular de la concessió 
incumplís amb  les seves obligacions com a tal. 
 
 Cal  reiterar una vegada més que el Plec de  Condicions va ser 
consentit i acceptat pel concessionari, i  que el  procediment previst pel mateix, 
en cas  d'incumpliment, constitueix com tot el Plec de Condicions, llei del 
contracte. 
 
  Atès que la bona predisposició de  l'Administració Municipal  vers el 
cumpliment del contracte va posar-se  de manifest,  com ja probava  l'acord 
plenari de 26  d'octubre de 1995, en primer lloc, per la redacció d'un escrit  
d'advertiment  del  senyor Alcalde de data 3 de maig  de  1994, recordant  al  
concessionari la necessitat de  complir  els terminis  establerts en els Plecs de 
Condicions de la  concessió   per  l'inici de les obres; en segon lloc,  per  la 
concessió per la Comissió de Govern de data 27 de juliol de 1994, d'una pròrroga 
de 6 mesos a la llicència de construcció  per  l'inici de les obres; i en tercer  lloc  
per  les converses  mantingudes entre l'Alcaldia i representants  de la societat  
per donar una sortida alternativa a la resolució  contractual,  a les que s'ha fet 
referència  a  l'atès anterior. 
 
 Atès,  pel  que  respecta a la  necessitat  de  nou Dictament de la 
Comissió Jurídica Assesora de la  Generalitat de Catalunya, que cal estimar 
l'al.legació, i sol.licitar el mateix amb caràcter previ a la resolució del contracte. 
 
 Atès  finalment pel que respecte  a la  sol.licitud d'atorgament  d'un 
nou termini per l' inici de  les  obres, que cal dir al respecte que aquest 
Ajuntament, en un  últim intent  de  restablir la normalitat contractual,  a  fi  de 
protegir l'interès públic de la concessió, estaria disposat a concedir un últim i 
improrrogable termini per al inici de les obres, prèvia aportació per la societat de 
la  documentació   que  acrediti que l'adjudicatari es  trova  en  una situació  
econòmica sanejada que li permeti  el  compliment del contracta, havent de 
aportar en particular la següent: 
 
 - Certificació de la Declaració d'Hisenda acreditativa   de  trovar-se al 
corrent de  les  seves  obligacions tributàries,   de conformitat a l'article 20 de la  
Ley  de Contratos de las Administraciones Públiques. 
 
  - Certificació de la Tresoreria General de la Seguretat  Social 
acreditativa  de trovar-se al corrent de  les seves obligacions  vers a la Seguretat 
Social, de conformitat així mateix amb l'article 20 de la Ley de Contratos  de las 
Administraciones Públicas. 
 



 - Acreditació documental, considerada suficient per l'Administració,  de 
les fonts de que disposa pel  finançament del projecte. 
 
 - Certificació lliurada de conformitat a  l'article 333  del Reglamento del 
Registre Mercantil del  dipòsit  de les contes anyals de la societat  als ùltims   6 
anys. 
 
 Vist l'informe emès al respecte per la Secretaria i la  Intervenció 
Municipal, aquesta Comissió proposa al  Ple de l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Desestimar les al.legacions formulades per Camping Salou, 
S.L., en el tràmit d'audiència que li va ser atorgat  per l'acord plenari de 28 de 
març d'enguany,  pels raonaments jurídics exposats en els atesos d'aquest acord. 
 
 Segon.-  Sol.licitar, el preceptiu dictament de  la Comissió Jurídica 
Assesora de la Generalitat  de Catalunya, de   conformitat a l'article 60 de la Ley 
de  Contratos  de las  Administraciones  Públicas, amb caràcter  previ  a  la 
resolució del contracte concessional. 
 
 Tercer.-  Atorgar, malgrat tot,  a  Camping  Salou, S.L.,  el  termini  
d'un mes a comptar  de  la  notificació d'aquests acords, a fi de qué aporti, davant 
la  Secretaria Municipal,  la  documentació  a que es  fa  referència   el cinquè 
atès d'aquest acord, suspenent, entretant, la vigència  del  punt primer  de la part 
dispositiva  del  present acord. 
 
 Quart.- Cas d'aportar-se per Camping Salou, S.L. la referida 
documentació i de considerar-se aquesta suficient, l'Administració Municipal 
adoptarà l'oportú acord que  serà notificat  a  la societat, en el sentit  d'advertir-li  
que disposarà de 10 dies per demanar llicència d'obres i de  10 dies més per 
iniciar aquestes, a partir de la seva  concessió i de conformitat al projecte 
aprovat. 
 
 Cinquè.-  En el supòsit de que Camping Salou,  S.L. no aportès la 
documentació requerida en el termini assenyalat, continuarà la tramitació del 
procediment de  resolució iniciat,  aixecant-se la suspensió de la vigència del  
punt primer   de la part dispositva d'aquest acords a la que  es fa esment al punt 
tercer. 
 
 Sisè.-  Notificar  el present acord a  la  societat Camping Salou, S.L. al 
Departament de Obres i Urbanisme i a la Intervenció Municipal." 
 
         



         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta per la 
Secretària General, senyora Carmen  Alonso Higuera, se sotmen a votació el  
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 Arribant a aquest punt, el senyor Alcalde fa  constar que els punts 8 i 
9 es debatran conjuntament. 
 
 Es llegeixen els dictamens de la Comissió  Informativa de Règim 
Interior i Governació, que textualment diuen: 
 
 
         
 8.- Declarar extingida l'autorització atorgada a la Sra. Maria Pilar 
Pintado García, per a la venda de lleteria i comestibles de les parades 
números 98 i 99 de  l'interior del Mercat Centre. 
 
 "Vista  la proposta del Departament d'Activitats  i Ordenances  així com 
els informes emesos pel  Director  del Mercat Centre, en dates 13 de Desembre de  
1995 i 2 de Maig  de 1996 dels quals  es desprèn que les parades números 98 i 
99  destinades  a  la venda de    lleteria  i  comestibles, respectivament,  a 
l'interior  del Mercat Municipal  Centre d'aquesta ciutat i de les que es  titular la 
senyora  Pilar Pintado  García, es troven tancades al públic i  en  conseqüència  
sense activitat mercantil des del 12  de  desembre  de  1995, romanent tancada al 
públic d'ença fins avui. 
 
 Resultant  que el 7 de febrer de  1996,  el  Tinent d'Alcalde de l'Area de 
Règim Interior i Governació, mitjançant la Resolució núm. 588/96, ja va fer 
advertència a   la senyora María Pilar Pintado García,  donat que la parada ja es 
trobava tancada,  de què procedís a la seva obertura  al públic  en  el termini d'un 
mes i que en  cas  contrari  es procederia  a declarar extingida l'autorització 
atorgada  i vacant la parada, sense que malgrat el temps  transcorregut la titular  
hagi al.legat res al respecte. 
 
 Atès  el  que  disposa el  Reglament  dels  Mercats Municipals  
d'Abastos en els seus articles 19 apartat i)  i 29  1  i  2, que contemplen  l'extinció  
de  l'autorització atorgada  i  la  declaració de  vacant  de  totes  aquelles parades  
que no s'ocupin per espai d'un mes consecutiu  amb independència  de  que  
s'hagi  satisfet  o  no  el   cànon corresponent. 
 
 Aquesta  Comissió Informativa de Règim  Interior  i Governació,  
proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció  dels següents: 
 



A C O R D S 
 
 Primer.- Declarar extingida l'autorització atorgada a  la senyora María 
Pilar Pintado García, per a la venda de  lleteria  i  comestibles,  les  parades  
números  98  i  99      totes elles  de l'interior del Mercat Municipal del  Centre i 
declarar així mateix vacant les esmentades parades com  a conseqüència de 
trovar-se tancadas al públic des del 12  de  desembre  de 1995 i fins el dia d'avui, 
segons resulta dels informes  del Director del Mercat de dates 13  de  desembre   
de 1995  i 2  de maig de 1996, i tot això malgrat  l'advertència feta a la titular 
segons Resolució del Tinent  d'Alcalde  de  l'Area de Règim Interior i Governació  
el  7  de febrer   de  1996  i sense que hagi al.legat res en defensa del seu dret. 
 
 Segon.-  Concedir a la senyora María Pilar  Pintado García el termini 
de 15 dies a comptar de l'endemà que rebi la notificació del  present acord, a fi de 
que   procedeixi a  retirar de la parada els possibles béns i efectes de  la seva 
pertenència, deixant-la lliure, a disposició  d'aquest Ajuntament. 
 
 Tercer.-  Comunicar el  present acord a la  senyora María Pilar Pintado 
García i al Departament d'Activitats  i al  Director del Mercat del Centre i la 
Intervenció Municipal, pel seu coneixement i efectes oportuns." 
 
 
 
 9.- Declarar extingida l'autorització atorgada a la Sra.  Concepción 
Núñez Pino per a la venda de  conserves  i pesca  salada de les parades 
números 138-139 i magatzem  29 de l'interior del Mercat Centre. 
 
 "Vista  la proposta del Departament d'Activitats  i Ordenances  així com 
els informes emesos pel  Director  del Mercat  Centre, en dades 16 de novembre  
de 1995 i  10   de maig  de 1996 dels quals  es desprèn que la parada  formada 
pels números 138 i 139 així com el magatzem número 29,   de l'interior  del 
Mercat Municipal Centre d'aquesta ciutat  i dels  quals es  titular la senyora 
Concepción  Muñoz  Pino, destinada  a la venda de  conserves  i pesca  salada,    
es trova  tancada al públic i en conseqüència sense  activitat mercantil des de el 
mes de Novembre  1995, romanent tancada al públic d'ença fins avui. 
 
 Resultant que el 28  de desembre de 1995, el Tinent d'Alcalde de l'Area 
de Règim Interior i Governació, mitjançant  la Resolució número 6038/95, ja va 
fer advertència  a  la senyora Concepción Muñoa Pino, donat que la parada ja es 
trobava  tancada,   de que procedís a la seva  obertura  al públic  en  el termini 
d'un mes i que en  cas  contrari  es procederia  a declarar extingida l'autorització 
atorgada  i vacant la parada, sense que malgrat el temps  transcorregut la titular  
hagi al.legat res al respecte. 
 
 Atès  el  que  disposa el  Reglament  dels  Mercats Municipals  



d'Abastos en els seus articles 19 apartat i)  i 29  1  i  2, que contemplen  l'extinció  
de  l'autorització atorgada  i  la  declaració de  vacant  de  totes  aquelles parades  
que no s'ocupin per espai d'un mes consecutiu  amb independència  de  que  
s'hagi  satisfet  o  no  el   cànon corresponent. 
 
 Aquesta  Comissió Informativa de Règim  Interior  i Governació,  
proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció  dels setüents: 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Declarar extingida l'autorització atorgada a  la titular senyora 
Concepción Muñoa Pino per a la  venda de   conserves  i pesca salada, a la  
parada  formada  pels números  138-139 i magatzem número 29,  de  l'interior  
del Mercat  Municipal del Centre i declarar així mateix  vacant l'esmentada  
parada  i el magatzem, com a  conseqüència  de trovar-se  tancada  al públic des 
del mes de  novembre   de 1995 i fins el dia d'avui, segons resulta dels informes 
del Director del Mercat de dates 16 de novembre de 1995, 10  de maig  de  1996, i 
tot això malgrat l'advertència feta a  la titular segons Resolució del Tinent 
d'Alcalde de l'Area  de Règim Interior i Governació  el 28 de desembre de  1995   i 
sense que hagi al.legat res en defensa del seu dret. 
 
 Segon.-  Concedir a la titular, senyora  Concepción Muñoz  Pino,   el 
termini de 15 dies a comptar de  l'endemà que  rebi la notificació del  present 
acord,  a fi  de  que procedeixi a retirar de la parada  i magatzem els possibles 
béns i efectes de la seva pertenència, deixant-la lliure, a disposició d'aquest 
Ajuntament. 
 
 Tercer.-  Comunicar el  present acord a la  senyora Concepción  
Muñoz Pino,  al Departament d'Activitats  i  al  Director del Mercat del Centre i a 
la Intervenció Municipal pel seu coneixement i efectes oportuns." 
 
         
         Després  d'una detallada explicació  del  contingut dels punts feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa  de  l'Area de Règim Interior i  
Governació,  senyor Antonio  Balmón  Arévalo, pren la paraula el  Portaveu  del 
Grup  Municipal  d'IC-Els Verds, senyor Frederic  Prieto  i Caballé,  per preguntar 
com està el mercat en  aquests  moments,  ja que al seu parer, potser seria hora 
de tenir  un projecte  de  viabilitat d'ell, especialment de  la  planta segona,  
contestant a aquesta qüestió el senyor Balmón  que s'enviarà informació a tots 
els membres de l'oposició sobre el nombre de parades que encara estan obertes. 
 
 Seguidament intervé el Regidor-Delegat de l'Area de Treball  i  Comerç,  
senyor Ciriaco  Hidalgo  Salgado,  per informar  de la situació actual, assenyalant 
que el  mercat en aquests moments està molt degradat per diversos factors, motiu  
pel qual s'han mantingut entre deu i  onze  reunions amb la Junta de Venedors, i 



a l'última es va decidir intervenir directament. Així mateix el senyor Hidalgo  
assenyala que també s'ha mantingut una reunió amb el Director General de 
Comerç de la Generalitat, i s'ha encarregat un estudi de viabilitat  d'aquest  
mercat,  que  quan  estigui  elaborat donarà  lloc  a  un projecte, per al  suport  
del  qual  se sol.licitarà  una  subvenció a la Generalitat i  també  als fons 
comunitaris, amb l'objecte de què previ diàleg amb els comerciants,  portar-lo 
endavant, projecte  que  segurament passarà per l'eliminació de la segona planta i  
l'adequació del mercat als temps actuals. Per acabar el senyor  Hidalgo finalitza  
la seva intervenció assenyalant que el  problema és què alguns concessionaris 
volen percebre una indemnització. 
 
 Seguidament  intervé novament el Portaveu del  Grup Municipal d'IC-
Els Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, per assenyalar que està molt bé que 
es mantingui un contacte  permanent amb els comerciants, però que l'important  
és tenir un diagnòstic el més ràpidament possible de la situació,  perquè potser la 
conclusió no tingui res a veure  amb la idea que tenim del mercat clàsic, 
manifestant sobre això el  Regidor-Delegat de l'Area de Treball i  Comerç,  senyor 
Ciriaco  Hidalgo Salgado, que de fet el que es vol  és  fer noves formulacions.   
 
 Finalment  pren  la paraula el  Portaveu  del  Grup Municipal  de CiU, 
senyor Antoni Cortada i Valls, per  preguntar  en  quin termini es  disposarà  
d'aquest  projecte, assenyalant  el senyor Hidalgo que la idea és què abans  de 
l'estiu  estigui elaborat l'informe i se celebri la  reunió amb  la Junta de 
Comerciants i amb la Direcció  General  de Comerç de la Generalitat. 
 
 Després d'això se sotmeten a votació els dictamens, i són aprovats per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 10.- Adjudicació del contracte de les obres de conservació de les 
infraestructures urbanes de la ciutat. 
 
 
 Aquest  punt  queda  sobre la mesa  a  petició  del President-Delegat  
de la Comissió Informativa de l'Area  de Règim Interior i Governació, senyor 
Antonio Balmón Arévalo. 
 
 
 
         
 11.-  Adjudicació del contracte de  subministrament de senyals de 
circulació per a la renovació de la senyalització vertical en la ciutat. 
 
 



 Aquest  punt  queda  sobre la mesa  a  petició  del President-Delegat  
de la Comissió Informativa de l'Area  de Règim Interior i Governació, senyor 
Antonio Balmón Arévalo. 
 
         
 
 
 12.-  Adjudicació del contracte de  subministrament de vestuari 
per al personal de la Guàrdia Urbana. 
 
 
 Aquest  punt  queda  sobre la mesa  a  petició  del President-Delegat  
de la Comissió Informativa de l'Area  de Règim Interior i Governació, senyor 
Antonio Balmón Arévalo. 
         
 
 
         
 13.-  Modificar el contracte de recollida  d'escombraries 
domiciliaries, neteja viària, així com el transport dels  residus fins a 
l'abocador, per ampliació  de  prestacions  amb recollida de mobles i estris 
vells abandonats  a la via pública. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vista  la proposta formulada pel Cap del  Departament de Serveis, en 
relació a la modificació del  contracte de recollida d'escombreries domiciliares, 
neteja viària,  i neteja  de clavegueram, així com el transport dels  residus fins a 
l'abocador, adjudicat a Compañia Catalana de  Servicios,  S.A. i Fomento de 
Construcciones y  Contratas,  S.A. segons acord Plenari de 17 d'octubre de 1988, 
per ampliació de les prestacions que constitueixen l'objecte del  contracte a la 
recollida de mobles i estris vells abandonats a la via  pública, davant la 
impossibilitat de què es presti  el servei per l'actual adjudicatari Tecnologia Medio  
Ambiente Grupo  F. Sánchez, S.L. qui manifesta no trovar-se  d'acord amb  
pròrroga la prestació del servei fins que tingui  lloc la nova adjudicació del 
mateix. 
 
 Vist el Plec de Condicions de l'esmentat  contracte en especial el seu 
article 7 en concordància amb  l'article 3  del  que s'infereix la possibilitat de  
modificació  del contracte de conformitat als requisits i efectes establerts 
legalment, ampliant el seu objecte a la recollida de mobles i estris domèstics 
abandonats a la via pública. 
 



 Vistos així mateix els informes emesos al  respecte pel  Cap del 
Departament de Contractació i  la  Intervenció Municipals. 
 
 Aquesta  Comissió  de Règim Interior  i  Governació proposa al Ple 
l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Modificar  l'objecte del  contracte  dels serveis  de recollida 
d'escombreries domiciliaries,  neteja viaària  i neteja del clavegueram, així com  
els  transport dels residus fins l'abocador, adjudicat a Compañia Catalana de 
Servicios, S.A. i Fomento de Construcciones y Contratas, S.A.  el  17 d'octubre de 
1988, mitjançant  l'ampliació  de les  prestacions convingudes que comporta la  
recollida  de mobles i estrits vells abandonats a la via pública, per  un pressupost 
de 4.080.572.- ptes, a preus d'origen i amb  IVA inclòs i amb efectes a partir de la 
nit del 8 al 9 de  juny d'enguany i fins la nit del dia 31 d'octubre al 1 de novembre 
de 1996.  
 
 
 Segon.- Ampliar, de conformitat amb l'article 43 de la  Llei  de 
Contractes de  les  Administracions  Públiques l'import  de la garantia definitiva 
en 253.266.-  ptes  que haurà d'ingressar el contractista a la Tresoreria Municipal 
en el termini de quinze dies a comptar des de la  notificació d'aquests acords. 
 
 Tercer.-  Reflexar la modificació en  el  contracte administratiu  
subscrit entre ambdues parts,  facultant  al senyor Alcalde als expressats efectes. 
 
 Quart.-  Notificar els presents acords  a  Compañia Catalana  de 
Servicios, S.A. a la Intervenció Municipal   i al Departament de Serveis." 
         
 
         Després  d'una detallada explicació  del  contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa  de  l'Area  de Règim Interior  i  
Governació,  senyor Antonio Balmón Arévalo, intervé el Portaveu del Grup  
Municipal de CiU, senyor Antoni Cortada i Valls, per  preguntar si  hi ha un dia 
determinat per a la recollida  de  mobles, contestant el President-Delegat de la 
Comissió  Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, 
senyor Antonio  Martínez Flor, que hi ha dos dies per barri,  però la idea és que 
s'ampliï, qüestió que abans era més  difícil perquè  quedava distorsionat el servei 
com conseqüència  de l'existència  de dos contractes independents,  que  donaven 
lloc  a  què cap dels contractistes es fes  responsable  de alguns incompliments 
concrets. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 



 
 
         
 
 14.-  Adjudicació  del contracte de  prestació  del servei de 
manteniment de les zones verdes enjardinades i de l'arbrat que depenen de 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat. 
 
 
 Aquest  punt  queda  sobre la mesa  a  petició  del President-Delegat  
de la Comissió Informativa de l'Area  de Règim Interior i Governació, senyor 
Antonio Balmón Arévalo. 
 
 
 

PROPOSTA DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE PLANIFICACIO, ECONOMIA I HISENDA 

 
 
 15.-  Aprovació  de l'expedient de  modificació  de crèdit  núm.  
12/96, per suplement de crèdit  finançat  amb aplicació del romanent de 
Tresoreria. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 "Vista la proposta de modificació de crèdit mitjançant suplement de 
crèdit, amb càrrec al romanent de  tresoreria, presentada pel Departament 
d'Informàtica, de data 16 d'abril d'enguany, fonamentada per la necessitat  
d'atendre les despeses dels treballs de renovació del Padró Municipal de 
habitants.  
 
 Atès el que estableix els articles  158  de la Llei 39/1988,  Reguladora 
de les Hisendes Locals i els  articles  35, 36, i 37 del R.D. 500/1990, de 20 
d'abril. 
 
 Atès  el  que estableix l'article 16.1  a)  de  les Bases d'Execució del 
Pressupost per 1995. 
 
 Vist l'Informe favorable de l'Interventor General. 
 
 Per  tot això, el sotasignant, Tinent d'Alcalde  de Planificació, Economia 
i Hisenda, atès l'informe  favorable de la Comissió Informativa, proposa al Ple de  
l'Ajuntament l'adopció del següent: 
 



A C O R D 
 
 Primer.- Aprovar l'expedient de modificació de crèdit, del Pressupost 
de l'Ajuntament, número 12/1996 que  es proposa,  mitjançant  suplement  de 
crèdit  amb  càrrec  al romanent de tresoreria, segons el següent detall: 
 
 ESTAT D'INGRESOS 
                                                CONSIG.                                            CONSIG. 
 PARTIDA    DESCRIPCIO                         INICIAL          ALTA        BAIXA             FINAL 
 71.87001    ROMANENT TRESORERIA 
            SUPLEMENT CREDIT                 23.361.389        750.000                       24.111.389 
                                                                                  
                                             TOTAL:                 750.000               
 
ESTAT DE DESPESES 
 
 
                                                   CONSIG.                                                 CONSIG. 
 PARTIDA         DESCRIPCIO                             INICIAL         ALTA          BAIXA                FINAL 
  
 22.122.2200001 MAT/OFICINA PADRON/HABIT.  1.000      750.000                                 751.000 
                                                                                   
                                                               TOTAL:                    750.000              
 
 
 Segon.-  Exposar al públic el present Acord en  els termes  establerts 
en l'article 150 de la llei 39/1988,  de 28 de desembre, Reguladora de les 
Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s'entendrà definitiu,  si en  el  termini  
d'exposició pública no  hi  ha  reclamació contra el mateix." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area de Planificació, Economia 
i Hisenda, senyor Ramon Salabert  Parramon, se sotmet a votació el dictamen,  i  
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
  

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
D'URBANISME, OBRES, MANTENIMENT I SERVEIS 

 
 
 16.-  Aprovació definitiva del  projecte  modificat del Centre de 
Serveis a les Empreses, promogut per l'Empresa  Municipal  de 



Desenvolupament Urbà  de  Cornellà,  S.A. (EMDUCSA)  amb un pressupost 
d'execució de  2.045.452.288,- pessetes. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 "Vist  l'Acord de l'Ajuntament Ple, de data  30  de novembre de 1995, 
pel qual s'aprovà inicialment el projecte modificat  del Centre de Serveis a les  
Empreses,  redactat pel  Sr.  Jordi Frontons Gonzalez, promogut  per  l'Empresa 
Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A. (EMDUCSA), amb un 
pressupost d'execució de dos mil quaranta  cinc milions  quatre-centes 
cinquanta-dues mil dues-centes  vuitanta-vuit pessetes (2.045.452.288,-), sense 
I.V.A. 
 
 Atès  el  certificat  de  la  Secretària   General, relatiu  a les 
publicacions de l'Acord adoptat al  Butlletí Oficial de la Província i al Diari Oficial 
de la  Generalitat de Catalunya, sense que s'hagin presentat  al.legacions a 
l'aprovació del projecte. 
 
 Vistos  els  articles  218, 219 i 264  de  la  Llei 8/1987,   de  15  d'abril,  
Municipal  i  Règim  Local   de Catalunya,  articles  24  i  25.2 c)  i  d)  del  
Reglament d'Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat  per  Decret núm. 
179/95, de 13 de juny, així com la Llei  13/95, de  18  de  maig,  de  Contractes  
de  les  Administracions Públiques;  la  Comissió  Informativa  d'Urbanisme,  
Obres,  Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.-   Aprovar,  definitivament,  el   projecte modificat  del Centre 
de Serveis a les  Empreses,  redactat pel  Sr.  Jordi Frontons Gonzalez, promogut  
per  l'Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A. 
(EMDUCSA), amb un pressupost d'execució de dos mil quaranta  cinc milions  
quatre-centes cinquanta-dues mil dues-centes  vuitanta-vuit pessetes 
(2.045.452.288,-), sense I.V.A. 
 
 Segon.-  Notificar  el present  Acord  a  l'Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A. (EMDUCSA),   promotora  del  projecte,  
pel  seu  conèixement   i efectes." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt  feta pel senyor 
Alcalde, José Montilla  Aguilera,  se sotmet  a votació el dictamen, i és aprovat per  
unanimitat dels assistents. 
 
 



 
 
 17.-  Aprovació inicial del projecte  de  connexió, interrelació  i 
ordenació d'un espai situat entre  la  part alta i baixa de Cornellà de 
Llobregat, finançat pel Fons de Cohesió  de les Comunitats Europees, en 
l'apartat  de  Medi Ambient, dotat amb un pressupost de 695.903.122,- 
pessetes. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  el projecte executiu d'obra de primer  establiment  de Connexió, 
Interrelació i Ordenació  d'un  espai situat entre la part alta i baixa de Cornellà de 
Llobregat, redactat  pel Sr. Antonio Pérez  Rodríguez-Arquitecte,  per encàrrec 
dels Serveis d'Espai Públic de la Mancomunitat  de Municipis  de l'Area 
Metropolitana de Barcelona, dotat  amb un pressupost de sis-cents noranta-cinc 
milions  nou-centes tres   mil   cent  vint-i-dues  pessetes,   I.V.A.   inclòs 
(695.903.122,- pessetes), el qual la Comissió de les  Comunitats  Europees  en  
data 12-12-95 inclou  dintre  de  les Ajudes  del  Fons de Cohessió a l'apartat de  
projectes  de Medi ambient urbà de l'Area Metropolitana de Barcelona  amb una 
subvenció del 80% del pressupost d'execució. 
 
 Vist l'informe emès per l'Arquitecta/Cap del Departament Tècnic 
d'Urbanisme i Obres, favorable a  l'aprovació inicial, el qual posa de manifest "El 
projecte es  divideix en dues fases degut a la complexitat que suposa la  
realització  del  pas subterrani, Ambit  I:  Tota  l'urbanització (passeitjos, escales, 
zona verda, instal.lacions,  jardineria,  mobiliari  urbà, etc.) amb un  pressupost  
total  de: 485.756.296,-  ptes. i Ambit II: pas soterrani sota la  via amb  un 
pressupost total de: 210.146.826,- ptes.  Per  tant el  pressupost  global  
d'execució  per  contracta  és   de 695.903.122,- ptes." i amb la precisió de que 
"En la  documentació tècnica del projecte falten els detalls  constructius  i  la 
memòria de càlcul del pas sota la  via  amb  la descripció  d'unitats  així  com 
l'estudi  de  seguretat  i higiene (el pressupost ja està inclòs dintre de  projecte), 
però tenint en compte que es tracta de documentació complementària  del 
projecte que no introdueix variacions  en  el pressupost final del projecte ni de les 
partides i  s'haurà d'afegir a la resta de la documentació abans de l'aprovació 
definitiva del projecte per tant, a criteri d'aquest tècnic es pot procedir a 
l'aprovació inicial del mateix". 
 
 Vist  l'informe  de l'Assessor Jurídic  de  l'Area, obrant a l'expedient, 
emès en sentit favorable igualment  a l'aprovació inicial del projecte. 
 
 Atesa   la  regulació  que  afecta   al   projecte, constituïda pels articles 
8, 9.3, 10, 11, 12, 14, 24, 25  a 33, 37 i 38 del Reglament d'Obres, Béns i Serveis 



dels  Ens Locals de Catalunya, de 13 de juny de 1995. 
 
 Atesa la competència per aprovar-ne inicialment pel  Ple  de  la  
Corporació de Cornellà,  a  l'empara  del  que estableixen  els  articles 50.2.c) i 
112.3.k)  de  la  Llei Municipal  i  de  Règim  Local de  Catalunya  8/87,  de  15 
d'abril. 
 
 La   Comissió   Informativa   d'Urbanisme,   Obres, Manteniment i 
Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar, inicialment, el projecte executiu d'obra  de primer 
establiment de Connexió,  Interrelació  i Ordenació  d'un espai situat entre la part 
alta i baixa  de Cornellà  de  Llobregat,  redactat pel  Sr.  Antonio  Pérez 
Rodríguez-Arquitecte,  per  encàrrec dels  Serveis  d'Espai Públic de la 
Mancomunitat de Municipis  de l'Area  Metropolitana de Barcelona, dotat amb un 
pressupost global de sis-cents noranta-cinc milions nou-centes tres mil cent vint-
i-dues pessetes, I.V.A. inclòs (695.903.122,- ptes.), dividit en dos àmbits: 
 
- Ambit I, pressupost de quatre-cents vuitanta-cinc milions set-centes cinquanta-
sis mil dues-centes noranta-sis pessetes, I.V.A. inclòs (485.756.296,- ptes.). 
 
-  Ambit II, pressupost de dos-cents deu milions cent  quaranta-sis  mil  vuit-
centes  vint-i-sis  pessetes,   I.V.A. inclòs (210.146.826,- ptes).  
 
 Segon.- Sotmetre l'aprovació de l'esmentat projecte a  Informació 
Pública mitjançant inserció d'Edicte al  Butlletí  Oficial  de la Província i al Diari  
Oficial  de  la Generalitat,  pel període de 30 dies, així com al  Butlletí 
d'Informació Municipal i al Tauler d'Anuncis de la Corporació, per tal que qui es 
consideri interessat pugui efectuar al.legacions i reclamacions.  
 
 Tercer.-  Demanar  a  les  entitats,  organismes  i companyies  que 
puguin esser afectades pel  desenvolupament del projecte els corresponents 
informes. 
 
 Quart.-  Donar trasllat dels Acords adoptats  a  la Mancomunitat  de   
Municipis de  l'Area   Metropolitana  de  Barcelona, pel seu conèixement i 
efectes." 
 
 
 Després  d'una detallada explicació  del  contingut del  punt feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla  Aguilera, en la que posa de manifest que el projecte 
estarà  finançat en  un  80% pels fons europeos i que s'executarà  d'aquí  a l'any  
1999,  pren la paraula el  President-Delegat  de  la Comissió Informativa de l'Area 



d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, per 
donar una detallada  explicació de l'objecte del  projecte,  mostrant als presents 
unes mostres gràfiques del mateix. 
 
 Seguidament  pren  la paraula el Regidor  del  Grup Municipal d'IC-EV, 
senyor Ignacio Florez Barrón, per assenyalar  que s'haurà de veure quin tipus de 
pins es  planten, ja  que no tots seran admissibles, assenyalant així  mateix que 
també s'haurà d'estudiar el tema de l'enllumenat perquè no és necessari que estè 
encès a totes hores, contestant el senyor  Alcalde, que no es tracta  que estigui 
tota la  nit la il.luminació donada, sinó quan hi ha usuaris a la zona. 
 
 Seguidament  intervé novament el Regidor  del  Grup Municipal d'IC-
EV, senyor Ignacio Florez Barrón, per assenyalar  que al parc de Can Mercader, 
en aquests  moments  la il.luminació  està donada tota la nit, i quan plou, de  fet 
salta  el  relè.  En relació amb això,  el  senyor  Alcalde assenyala  que  ara hi ha 
una il.luminació mínima  al  parc durant tota la nit perquè hi ha vigilants. 
 
 Seguidament pren la paraula el President-Delegat de la  Comissió  
Informativa  de  l'Area  d'Urbanisme,  Obres, Manteniment  i Serveis, senyor 
Antonio Martínez  Flor,  per assenyalar  que a la part de Can Mercader ens agradi 
o  no, serà  necessari que hi hagi d'il.luminació durant  tota  la nit,  perquè la 
necessita el vigilant, manifestant  que  en aquests moments s'està estudiant que 
hi hagi més il.luminació en determinats moments, perquè les queixes  
precisament són perquè hi ha poca a la zona, per això s'està  elaborant un 
projecte. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del  Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per  preguntar si  queda  garantida la circulació dels  
minusvàlids  a  la rampa  prevista en el projecte, assenyalant sobre  això  el 
President-Delegat  de  la Comissió  Informativa  de  l'Area d'Urbanisme,  Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor  Antonio Martínez  Flor, que sí, perquè la llei 
permet fins a un  8% de  desnivell, i en aquest projecte únicament es  contempla 
un 6,5% i a més és de sòl antirelliscant. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 18.- Aprovació inicial del projecte executiu d'obra de primer 
establiment de recuperació mediambiental i  reforestació del marge fluvial 
del riu Llobregat al seu pas pel Municipi  de  Cornellà de Llobregat, finançat 
pel  Fons  de Cohesió  de les Comunitats Europees, en l'apartat  de  Medi 
Ambient  Urbà,  dotat  amb un  pressupost  de  99.996.176,- pessetes. 



 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  el projecte executiu d'obra de primer  establiment,  "Recuperació  
Mediambiental  i  Reforestació  del marge  fluvial  del Llobregat al municipi  de  
Cornellà  de Llobregat",  redactat per la Sra. Sara Bartumeus i la  Sra. Anna  
Renau-Arquitectes del Servei de Projectes i Obres  de la  Mancomunitat  de 
Municipis de l'Area  Metropolitana  de Barcelona,  dotat amb un pressupost de 
noranta-nou  milions nou-centes  noranta-sis  mil  cent  setanta-sis   pessetes, 
I.V.A. inclòs (99.996.176,- ptes.), el qual la Comissió  de les  Comunitats 
Europees en data 12-12-95 inclou dintre  de les Ajudes del Fons de Cohessió a 
l'apartat de projectes de Medi ambient urbà de l'Area Metropolitana de Barcelona  
amb una subvenció del 80% del pressupost d'execució. 
 
 Vist l'informe emès per l'Arquitecta/Cap del Departament Tècnic 
d'Urbanisme i Obres, favorable a  l'aprovació inicial amb la precisió de que "En la 
documentació  tècnica del projecte falten els detalls constructius del pont i  en 
l'escrita  la descripció d'unitats d'obra del mateix,  però tenint en compte que es 
tracta de documentació complementària que no introdueix variacions ni en el 
pressupost de les partides ni en el final del projecte, que s'haurà  d'afegir a la 
part de la documentació abans de l'aprovació definitiva del projecte". 
 
 Vist  l'informe  de l'Assessor Jurídic  de  l'Area, obrant a l'expedient, 
emès en sentit favorable igualment  a l'aprovació inicial del projecte. 
 
 Atesa   la  regulació  que  afecta   al   projecte, constituïda pels articles 
8, 9.3, 10, 11, 12, 24, 25 a  33, 37  i  38 del Reglament d'Obres, Béns i  Serveis  
dels  Ens Locals de Catalunya, de 13 de juny de 1995. 
 
 Atesa la competència per aprovar-ne inicialment pel  Ple  de  la  
Corporació de Cornellà,  a  l'empara  del  que estableixen  els  articles 50.2.c) i 
112.3.k)  de  la  Llei Municipal  i  de  Règim  Local de  Catalunya  8/87,  de  15 
d'abril. 
 
 La   Comissió   Informativa   d'Urbanisme,   Obres, Manteniment i 
Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar, inicialment, el projecte executiu d'obra de primer 
establiment, "Recuperació Mediambiental  i Reforestació del marge fluvial del 
Llobregat al municipi de Cornallà de Llobregat", redactat per la Sra. Sara 
Bartumeus i la Sra. Anna Renau-Arquitectes del Servei de Projectes  i Obres de la 



Mancomunitat de Municipis  de l'Area Metropolitana  de Barcelona, dotat amb un 
pressupost de  noranta-nou milions nou-centes noranta-sis mil cent setanta-sis  
pessetes, I.V.A. inclòs (99.996.176,- ptes.). 
 
 
 Segon.- Sotmetre l'aprovació de l'esmentat projecte a  Informació 
Pública mitjançant inserció d'Edicte al  Butlletí  Oficial  de la Província i al Diari  
Oficial  de  la Generalitat,  pel període de 30 dies, així com al  Butlletí 
d'Informació Municipal i al Tauler d'Anuncis de la Corporació, per tal que qui es 
consideri interessat pugui efectuar al.legacions i reclamacions.  
 
 Tercer.- Demanar a les entitats, organismes i  companyies que puguin 
esser afectades pel desenvolupament  del projecte els corresponents informes. 
 
 Quart.-  Donar trasllat dels Acords adoptats  a  la Mancomunitat de 
Municipis de l'Area Metropolitana de Barcelona, pel seu conèixement i efectes." 
 
 
 Després  d'una detallada explicació  del  contingut del  punt feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla  Aguilera, en  la que posa de manifest que també 
aquest projecte  està finançant en un 80% amb els fons europeus, i que encara 
que serà  necessari que passin anys fins que baixin les  aigües netes  pel riu, amb 
aquesta intervenció es dóna un  pas  en aquesta línia. Així mateix el senyor 
Alcalde assenyala  que aquesta actuació s'executarà en dos anys, i que si 
s'impulsa aquest tema quan podrien haver altres temes més urgents, és  perquè 
les subvencions europees estan destinades per  a aquestes activitats i no per a 
altres. 
 
 Seguidament pren la paraula el President-Delegat de la  Comissió  
Informativa  de  l'Area  d'Urbanisme,  Obres, Manteniment  i Serveis, senyor 
Antonio Martínez  Flor,  per explicar concretament i detalladament l'objecte del 
projecte ensenyant mostres gràfiques d'ell. 
 
 A continuació intervé el Portaveu del Grup  Municipal de CiU, senyor 
Antoni Cortada i Valls, per preguntar si hi  ha  algun projecte d'instal.lació de  la  
depuradora  a Cornellà, contestant sobre això el senyor Alcalde, que  no, com a 
tots el municipis dels  voltants, perquè d'acord  amb el Pla de Sanejament de 
Catalunya, que depen de la  Generalitat, està prevista la instal.lació d'una 
depuradora per a tots aquests municipis, el project de la qual s'està redactant  en  
aquests moments per  l'Entitat  Metropolitana  de Serveis Hidràulics i Tractament 
de Residus, i està prevista la  seva  execució per la Generalitat i  pel  Ministeri  de 
Foment  amb  fons comunitaris, ja que va lligat a  tota  la problemàtica de 
desenvolupament del Pla del Delta, la  qual cosa  vol  dir que no depen de les  
possibilitats  d'aquest Ajuntament. 
 



 A  continuació pren la paraula el Regidor del  Grup Municipal d'IC-EV, 
senyor Ignacio Florez Barrón, per assenyalar  que  la depuradora que hi ha en 
aquests  moments  és terminal, i l'única manera de què el riu vagi bé és amb una 
depuradora  a on es produeix la  contaminació,  assenyalant sobre  això el senyor 
Alcalde,  que l'aigua arribarà  a  la depuradora però no per la llera del riu.  
 
 Seguidament  intervé de nou el senyor  Florez,  per assenyalar  que 
llavors el que ocurrirà és que  les  aigües que  arriben seran aigües utilitzades 
que tornen al riu,  i quan no sigui així, el riu deixarà de tenir un cabal ecològic  
que  és  el que fa que tingui  vida,  assenyalant  que aquest és un plantejament 
que no es va tenir en compte quan es va redactar el Pla del Delta. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 

MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 
 19.-  Modificació de la quantitat de  la  subvenció atorgada  a la 
Comunitat d'usuaris de parades de venda  del Mercat Municipal Centre, per 
import de 387.685,- pessetes. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Vist   el punt primer de l'Acord del Ple  del  dia 30-11-95, en que 
s'atorga una subvenció a Comunitat d'Usuaris  de  Parades de Venda del Mercat  
Municipal  Centre  de 680.000,-Pessetes , i en el que es deia que les  esmentades 
quantitats  corresponen com a màxim al 50% del cost de  les activitats.  
 
 
 Vist  l'informe emès pel Tècnic de  Desenvolupament Local, referent a 
la subvenció de 680.000,-pessetes,  atorgada  a  la  Comunitat d'Usuaris de 
Parades  de  Venda  del Mercat Municipal Centre per a la  realització  d'activitats 
a desenvolupar amb motiu de les festes de Nadal-Reis  1995-1996, la qual s'ha 
destinat els conceptes pel al que es  va concedir, d'acord amb el Reglament 
Regulador de l'Activitat de  Foment de l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat  i  
els seus Organismes Autònoms. 
 
 Vist  l'escrit emès pel President de  la  Comunitat d'Usuaris  de parades 
de Venda del Mercat Municipal  Centre en el que indiquen que la justificació es fa 
per  775.369,- pessetes,  per  no  existir altres  despeses  a  justificar 



relacionades amb la campanya Nadal-Reis 1995-1996. 
 
 Per tot això, l'Alcalde President proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció 
dels següents                                                                                 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Modificar la quantitat de la subvenció  de la  Comunitat  
d'Usuaris  de Parades de  Venda  del  Mercat Municipal  Centre atorgada pel Ple 
de l'Ajuntament  el  dia 30-11-95  per  un import de 680.000,-  pessetes,  i  
segons l'escrit emès  pel President de la esmentada Comunitat,  en el  que 
comunica  no existeixen mès despeses a  justificar, la quantitat a subvencionar  
es de 387.685,-pessetes que és el 50% de l'activitat realitzada. 
 
 Segon .- Comunicar el present Acord a la  Comunitat d'Usuaris de 
parades del Mercat Municipal Centre." 
 
         
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció  feta  pel  
Regidor-Delegat de l'Area  de  Treball  i Comerç,  senyor Ciriaco Hidalgo Salgado, 
se sotmet a  votació, i és aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 20.- Atorgar al Sr. Josep Llobera i Ramon la  Medalla d'Or de la 
Ciutat de Cornellà de Llobregat. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 "Mitjançant  Decret  de l'Alcaldia 2040/96,  de  29 d'abril,  es va 
resoldre iniciar el corresponent  expedient per a concedir al senyor Josep Llobera 
i Ramon, la  Medalla d'or de la Ciutat de Cornellà de Llobregat, a l'empara  del 
que  disposen els articles 189 i següents del Reial  Decret 2568/86, de 28 de 
novembre, en concordança amb el Reglament Municipal   d'Honors  i  
Distincions,  aprovat  en   sessió plenària  celebrada  el  dia  30  de  març  de  
1988,   per considerar  que la persona proposada ha contribuït, amb  la seva  
trajectòria, a la promoció i defensa del  coneixement de la nostra ciutat i de la 
nostra llengua. 
 
 Atès  que  en  conformitat amb el  que  disposa  el Reglament  
Municipal d'Honors i  Distincions,  l'Instructor designat   per  aquesta  Alcaldia  
per  a   practicar   les diligències necessàries que acreditin els mèrits del senyor 
Llobera i Ramon, ha elevat proposta, un cop realitzats  els actes  d'instrucció  que 
ha considerat convenients,  en  la  qual  es posa de manifest que la persona 



proposada  reuneix mèrits  extraordinàris per la seva trajectòria  personal  i 
professional,  ja  que   la  seva  col.laboració   en   les activitats  d'associacions  i 
entitats  de  signe  cultural català   ha  sigut  constant  envers   el   
desenvolupament d'estudis  o ensenyaments que fan possible  el  redreçament 
cultural i lingüístic de Cornellà, per a ser distingit  amb la concessió de la 
Medalla d'or de la Ciutat. 
 
 Atesos  els  escrits de  recolzament  presentats  a aquest  Ajuntament 
per les entitats Amics de la Sardana  de Cornellà,   Patronat   Cultural  i   
Recreatiu,   Agrupació Sardanista  de Cornellà, Coral Nova, Unió Excursionista  
de Catalunya,  i la senyora Mª Teresa Codina i Batllori,  tots ells  coincidint  en  la 
indubtable  labor  realitzada  pel senyor  Llobera  i  Ramón, que  amb  la  seva  
personalitat callada, modesta i tenaç ha  col.laborat en totes  aquelles activitats  
que  han  fet possible  el  manteniment   d'una llengua, d'una cultura i d'una 
identitat. 
 
 Per  tot  això,  aquesta Alcaldia,  en  ús  de  les atribucions que 
legalment tinc conferides, i en conformitat amb  el  que disposen els articles 
50.24 i 189   del  Reial Decret  2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s'aprova  
el Reglament  d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic  de les  Entitats  
Locals,  en  concordança  amb  el  Reglament Municipal  d'Honors  i Distincions, i 
en  representació  de tots  els  Grups  Polítics Municipals, proposa  al  Ple  de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Atorgar al senyor Josep Llobera i  Ramon, la  Medalla d'or de 
la ciutat de Cornellà de Llobregat,  en reconeixement de la seva trajectòria 
personal i  professional en aquest Municipi. 
 
 Segon.-  Comunicar  el  present  acord,  mitjançant certificació 
acreditativa d'aquest,  al senyor Josep Llobera i Ramon, pel seu coneixement i 
efectes." 
 
         
       Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa  de  l'Area  de Serveis a la  Persona,  
senyor  Vicenç Badenes  i Teixidó, en la que s'explica la  personalitat  i les 
actuacions del candidat proposat per a l'obtenció de la medalla d'or de la Ciutat, 
pren la paraula el Portaveu  del Grup  Municipal  del  PP, senyor Amador  Rosas  
Outes,  qui després  de  manifestar que no té res en  contra  d'aquesta persona,  
assenyala que no enten que cada any, se  segueixi un procediment diferent, ja 
que fa dos anys aquest tema  va passar per un Ple i prèviament es va parlar en 
una Comissió Informativa i l'any passat igual, mentre que ara l'oposició s'ha  
enterat  per la revista el Far del  Llobregat  de  fa quinze  dies,   i fins i tot no sap 



si ha  passat  per  una Comissió Informativa.  
 
 Això, continua manifestant el senyor Rosas, és  una desconsideració 
immensa envers l'oposició, que al seu parer hauria d'estar informada de aquests 
temes abans que  surtin a  la  premsa, circumstància que també s'ha  donat  amb  
el canvi  del dia de la Festa Major, que a més s'ha  mantingut la  del dijous i s'ha 
fet laborable la del divendres,  quan tradicionalment  la  festa ha estat el 
divendres.  Per  tot això, el senyor Rosas expressa la seva protesta. 
 
 Seguidament   pren la paraula el Portaveu del  Grup Municipal d'IC-Els 
Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, per assenyalar que ha d'haver un 
reglament que reguli  tots els  procediments  per a la concessió de les  medalles,  
de manera que tothom tingui clar el procediment a seguir. Així mateix  el  Sr. 
Prieto assenyala que coneix  a  la  persona proposada  i creu que és un dels 
especialistes  més  importants  en  l'estudi dels topònims, i a ell se li  deu  gran 
part  de les denominacions dels carrers de la Ciutat.  Així mateix, el Sr. Prieto diu 
que considera que s'hauria de fer una petita biografia o currículum dels 
candidats  proposats a la medalla d'or de la Ciutat, perquè la gent els  conegui i  
s'aprofiti per fer difusió dels seus treballs i  de  les activitats de les persones més 
il.lustres de Cornellà. 
 
 A  continuació  intervé  el  senyor  Alcalde,  José Montilla Aguilera, per 
assenyalar que efectivament hi ha un Reglament des de fa anys que regula el 
procediment per a la concessió de les medalles d'or de la Ciutat, que preveu  el 
nomenament  d'un instructor, assenyalant que la medalla  no s'ha donat encara, 
perquè precisament és un requisit indispensable  l'acord  previ  del Ple de  la  
Corporació.  Així mateix  el Sr. Alcalde assenyala que s'ha  instruït  aquest 
expedient previst pel Reglament, que a més ha estat  recolzat  per  un nombre 
d'Entitats que a  continuació  llegeix, llegint  també  la proposta elaborada per  
l'instructor  de l'expedient, senyor Antonio Balmón Arévalo, que és el Regidor-
Delegat de l'Area de Règim Interior i Governació. 
 
 Seguidament  pren la paraula el Portaveu  del  Grup Municipal de CiU, 
senyor Antoni Cortada i Valls, per assenyalar  que  hauria  estat  millor   si  
haguessin  disposat d'aquesta informació abans, ja que han rebut la invitació a 
l'acte  del  lliurament de la medalla, abans  que  s'hagués adoptat l'acord de 
concessió. 
 
 Finalment el senyor Alcalde, José Montilla  Aguilera, intervé per 
assenyalar que es mirarà que això no  torni a ocòrrer. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació la moció, i  és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 



         
 21.- Restar assabentats de la renúncia voluntària a la  seva 
condició de Regidora, de la senyora Adelina  Cobos Caballero,  pertanyent  a 
la candidatura  d'Iniciativa  per Catalunya-Els Verds. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'escrit tramés per la senyora Adelina  Cobos Caballero,  qui  
ostenta la condició de  Regidora  d'aquest Ajuntament,  en  virtut  del qual es  
posa  en  coneixement d'aquesta Alcaldia el seu desig de renunciar a  l'esmentada 
condició  per  motius  professionals  a  l'empara  del  que disposa  l'article  182  
de  la  Llei  Orgànica  del  Règim Electoral General. 
 
 Atès  que en data 17 de maig d'enguany  el   senyor José  Antonio Ruiz 
Cantí, següent candidat en la llista  de la  coalició  Iniciativa  per Catalunya-Els  
Verds,  a  qui correspondria  la proclamació com a substitut,  comunica  a 
aquesta Alcaldia  la seva renúncia, per problemes estrictament personals. 
 
 Per  tot això aquesta Alcaldia, en conformitat  amb el que disposa 
l'article 182 de la Llei Orgànica del  Règim Electoral General, proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-   Restar   assabentats  de   la   renúncia voluntària a la seva 
condició de Regidora, efectuada per la senyora Adelina Cobos Caballero, 
pertanyent a la candidatura d'Iniciativa per Catalunya-Els Verds, i declarar  
vacant el seu escon de Regidora Municipal. 
 
 Segon.- Trametre el present acord, acompanyat de la renúncia  
efectuada  pel  següent candidat  de  la  llista, senyor  José  Antonio Ruiz Cantí, a 
la Junta  Electoral  de Zona,  a  fi  i efecte que per aquesta  es  procedeixi,  en 
conformitat  amb  el que disposa l'article 182 de  la  Llei Orgànica del Règim 
Electoral General, a la proclamació  com a  nou  candidat, del  senyor Miguel 
López Sánchez,  de  la candidatura  d'Iniciativa  per  Catalunya-Els  Verds,   que 
figura  com  a  següent suplent, atenent al  seu  ordre  de col.locació." 
 
 
 En primer lloc pren la paraula la Regidora afectada del  Grup  
d'Iniciativa per  Catalunya-Els  Verds,  senyora Adelina  Cobos Caballero, la qual 
es remet al comiat  manifestat  a la sessió anterior, intervenint a continuació  el 
el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, per a, en nom de tots els membres de la 
Corporació, mostrar el seu agraïment a  la  senyora Adelina Cobos pel temps que 
ha estat  com  a regidora  d'aquest Ajuntament, i per la col.laboració i  el treball 



amb que a contribuït en tots els seus òrgans. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació la moció, i  és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 

MOCIONS DELS GRUPS POLITICS MUNICIPALS 
 
 
 22.- Referent al procés de pau al Sàhara. 
 
 Aquesta  moció  queda  sobre la mesa  fins  que  es tinguin  més 
notícies que confirmin la situació  actual,  a indicació de tots els grups  polítics, 
assenyalant a continuació  el  Portaveu  del Grup  Municipal  d'IC-Els  Verds, 
senyor  Frederic Prieto i Caballé, que a més  el  President del Govern ha 
manifestat el seu desacord, i per tant en  la moció  es  podria  incloure el suport 
de  la  Corporació  a aquesta decisió. 
         
 
 
 
 23.-  Relativa  a  la campanya  impulsada  per  les Organitzacions 
No Governamentals, Intermón, Amnistia Internacional, Greenpeace i 
Médicos Sin Fronteras. 
 
       Es llegeix la Moció dels Grups Polítics Municipals, que textualment 
diu: 
 
 
 "Expressar  el nostre suport a la campanya  "Hi  ha secrets  que 
maten", que porten a terme les  organitzacions no   governamentals  Amnistia  
Internacional,   Greenpeace, Intermón i Metges sense Fronteres, per tal 
d'aconseguir  la transparència i el control parlamentari de les exportacions 
d'armes. 
 
 Manifesten la nostra convicció que sols  mitjançant la  transparència 
serà possible obtenir un control  efectiu de les exportacions d'armament, des del 
Parlament Central i des de l'opinió pública. 
 
 Expressen  el nostre convenciment que les  exportacions  d'armament  
haurien d'estar subjectes a un  Codi  de Conducta  que  ampliï i detalli els  vuit  
criteris  comuns aprovats pel Consell Europeu el 1991 i el 1992 en relació a 
aquest tema. 



 
 Demanen  al  Govern Central que  ampliï,  de  forma voluntària, la 
informació facilitada anyalment al  Registre d'Armes  Convencionals de Nacions 
Unides,  incloent-hi  tot tipus d'armament. 
 
 Sol.liciten  al Govern i al President de  la  Junta Interministerial 
(JIMDU) que regula les esmentades exportacions, que donin publicitat trimestral 
de les dades  essencials de les actes d'aprovació de les exportacions  d'armament, 
amb detall dels països de destinació, per tal que  el Parlament i la societat puguin 
expressar la seva opinió, de manera  preventiva,  sobre si aquestes  exportacions  
poden contribuir a la violació dels drets humans fonamentals."  
 
 
         
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció feta pel 
Portaveu del Grup Municipal d'IC-Els  Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, se 
sotmet a votació, i és aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
           
           
 24.- Precs i preguntes. 
 
 En primer lloc pren la paraula el Regidor del  Grup Municipal de CiU, 
senyor Ramon Blanco Lorenzo, per assenyalar que l'altre dia va veure que en el 
Centre García Nieto, es  deixaven les llums obertes, i sols quan ho va  dir  van ser  
apagades, però posteriorment s'ha informat que no  era degut  a un error sinó a 
que la instal.lació està mal  projectada,  ja  que perquè un senyor pugui treballar  
amb  un ordinador han d'estar encesos 72 focus, ja que no tenen cap interruptor.  
Avui,  continua dient el Sr.  Blanco,  a  dos quarts d'una del matí estaven més de 
100 llums enceses. Per tot això considera que la instal.lació elèctrica  d'aquesta 
obra és un nyap, i demana que es miri i se li comuniqui per escrit el problema 
que hi ha i allò que es pensa fer. 
 
 Seguidament  pren la paraula el Portaveu  del  Grup Municipal de CiU, 
senyor Antoni Cortada i Valls,  dirigint-se al Regidor-Delegat de l'Area de Treball i 
Comerç, senyor Ciriaco Hidalgo Salgado, per realitzar el prec que  s'accelerin les 
obres de la zona del Castell, ja que s'han ocupat les  places  de  càrrega i 
descàrrega del  mercat  i  estan provocant molts problemes, per la qual cosa 
s'hauria  d'habilitar  un  lloc que permetés que  continuin  actuant  els camions 
amb les càrregues i les descàrregues. 
 
 Tot  seguit  pren la paraula el Portaveu  del  Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per  realitzar els precs i preguntes següents: 



 
 1.-  Manifestar  la seva sorpresa pel  fet  que  la proposta d'adjudicació 
del contracte d'obres de conservació de  les infraestructures urbanes de la ciutat, 
vingui  tant tard,  quan  l'any passat a hores d'ara  ja  quasi  s'havia esgotat el 
pressupost, especialment tenint en compte que  a la  Ciutat hi ha uns clots 
enormes, en relació amb la  qual cosa insisteix en el que hi ha en el número 82 
d'Almeda. 
 
 2.-  Assenyalar que al mes d'abril, en la  Comissió Informativa 
d'Economia i Hisenda, va sol.licitar un  estudi dels  costos reals per a l'aplicació 
de les  taxes  municipals, que encara no ha rebut, per la qual cosa insisteix en la 
necessitat de tenir-ho amb temps suficient per  discutir la revisió de les taxes per 
a 1997. 
 
 3.- Preguntar com està l'estudi per a la  modificació del Pla Especial 
dels Edificis inclosos en el  Catàleg, perquè estan suspeses les llicències i sembla 
ser que hi ha un veí del carrer Lasarte que va sol.licitar un permís  per obrir un 
petit negoci, perquè quan el va comprar li van dir que es podien donar llicències. 
Posteriorment va demanar la llicència  i va pagar les taxes, i ara se li  ha  
contestat que  no se li pot concedir perquè estan suspeses, i que  no se li poden 
retornar les taxes pagades, assenyalant que  en aquests  casos s'hauria d'advertir 
prèviament al  presentar la sol.licitud de llicència de què no es poden concedir. 
 
 
 4.-  Sol.licitar  una revisió de les lloses  de  la Rambla, perquè les que 
no es mouen estan trencades, i a més s'hauria d'analitzar la qualitat que tenen, 
donat el resultat que s'està produint. 
 
 A continuació pren la paraula la Regidora del  Grup Municipal del PP, 
senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per realitzar els precs i preguntes 
següents: 
 
 1.- Assenyalar que el parc de la República Argentina  està molt 
deteriorat i la gent s'està queixant, per  la qual  cosa demana que s'acondicioni, al 
menys, la  cistella del camp de bàsquet. 
 
 2.-  Sol.licitar  que en el  butlletí  d'informació municipal  quedi  
reflectida l'assistència als  actes  dels membres dels grups de l'oposició, i no sols 
dels de l'equip de govern. 
 
 3.-  Preguntar  si  és cert que  s'han  canviat  37 parades dels mercats 
ambulants, i per què. 
 
 Seguidament  intervé el Regidor del Grup  Municipal d'IC-EV, senyor 
Ignacio Florez Barrón, per, en relació  amb el  prec  efectuat pel Regidor del Grup 



Municipal  de  CiU, senyor Ramon Blanco Lorenzo, respecte de l'il.luminació del 
Centre  García Nieto, assenyalar que la responsabilitat  és del tècnic que va fer la 
recepció de l'obra.  
 
 Així mateix el Sr. Florez continua amb la  paraula, per  a,  en relació 
amb la milla urbana prevista per  a  la Festa  Major,  manifestar que coincideix 
amb la  cursa  del Corte Inglés i que lamenta que sols es permeti participar a la 
milla als esportistes federats sense ni tan sols preveure una prova open, doncs ni 
els fondistes del club es poden presentar.  
 
 Així mateix el Sr. Florez  en relació amb la  milla assenyala  que el 
recorregut és molt discutible, perquè  la gent  no  tindrà visió durant més de 
mitja  milla,  ja  que aquestes s'acostumen a fer en un mateix carrer i no 
circumdant un edifici com es preten fer en aquest cas. 
 
 Finalment  pren  la paraula el  Portaveu  del  Grup Municipal d'IC-Els 
Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, per  manifestar  que  no enten perquè  
una  sèrie  d'acords adoptats  en  relació amb el Festival  de  Pallassos  s'han 
tingut  de  fer per urgència, per la qual  cosa  sol.licita saber el criteri utilitzat per 
a seleccionar a les persones que han treballat en ell. 
 
 Acte seguit pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per, en relació amb els precs i  preguntes realitzats pels grups de l'oposició, 
recordar que si hi ha  coses que se saben amb antelació, seria convenient  que 
s'efectuessin per escrit, perquè així es podrien  contestar en  el mateix Ple, ja que 
del contrari, de conformitat  amb el Reglament Orgànic, es poden contestar 
després. 
 
 Seguidament pren la paraula el President-Delegat de la  Comissió  
Informativa  de  l'Area  d'Urbanisme,  Obres, Manteniment  i Serveis, senyor 
Antonio Martínez  Flor,  per assenyalar que estudiarà el problema plantejat 
respecte  de la  instal.lació  elèctrica del Centre García Nieto,  i  es donarà per 
escrit, igual que al prec relatiu al Pla   Especial del Patrimoni.  
 
 Pel  que  fa referència al prec relacionat  amb  el parc de la República 
Argentina, i les lloses de la  Rambla, el  Sr.  Martínez assenyala que apunta el  
tema  perquè  es repari. 
 
 Tot seguit intervé novament el senyor Alcalde, José Montilla  Aguilera, 
per assenyalar que de fet hi ha  moltes coses  pendents de reparació, el que passa 
és que no hi  ha fons  suficients per arribar a tot, assenyalant sobre  això el 
Portaveu del Grup Municipal del PP, senyor Amador  Rosas Outes, que és que ni 
tan sols  s'ha començat a fer res,  en relació  amb la qual cosa el senyor Alcalde, 
José  Montilla Aguilera,  manifesta que sí, però hi ha uns pressupostos  i s'arriba 
fins on s'arriba.  



 
 D'altra banda el Sr. Alcalde, pel que fa referència al  Pla  Especial  del 
Patrimoni, assenyala  que  abans  de vacances s'ha pensat portar-ho a l'aprovació 
inicial,  però encara no ho ha vist ni ell mateix. 
 
 Seguidament intervé el Portaveu del Grup  Municipal del  PSC, senyor 
Antonio Balmón Arévalo, per a, en  relació amb el problema plantejat amb la 
persona que va sol.licitar llicència  per a l'obertura d'un establiment en  el  carrer 
Lasarte,  manifestar que hauria d'haver consultat abans  de sol.licitar la llicència, 
tot i que, al seu entendre, si no es pot realitzar s'han de retornar les taxes.  
 
 Pel  que fa referència a les obres de  les  voreres del  Castell,  el senyor 
Balmón assenyala que  és  per  uns quants  mesos i els afectats estan d'acord, 
perquè  prèviament se'ls ha consultat.  
 
 Pel que fa referència a la contractació de personal per col.laborar en el 
Festival de Pallassos, el Sr.  Balmón manifesta  que fins ara totes les actuacions  
havien  estat fetes  per Cultura i es feien a la gent jove que ja  havien participat, 
el problema és que es va dir que s'havia  d'ordenar aquesta matèria i per això es 
va modificar el pressupost incluint la transferència de la partida de què  
disposava Cultura al capítol I. Tot això ha provocat que s'hagin tingut  de fer 
contractes per urgència però a favor  de  la gent  que  normalment venia 
col.laborant,  sense  prova  ni procediments selectius perquè no s'arribava a 
temps.  
 
 En aquest moment s'absenten de la sessió els  Regidors  del Grup 
Municipal de CiU, senyors Antoni  Cortada  i Valls i Ramon Blanco i Lorenzo. 
 
 Seguidament  intervé  el  President-Delegat  de  la Comissió  
Informativa  de l'Area de Serveis a  la  Persona, senyor  Vicenç Badenes i Teixidó, 
per a, en relació amb  el prec plantejat pel Sr. Florez respecte de la milla  urbana, 
assenyalar que es fruit de moltes reunions que s'han  celebrat  amb una part 
important, encara que no amb tots,  dels atletes de la Ciutat, especialment amb el 
Club d'Atletisme, i  s'han pres les decisions una vegada que es va saber  que més 
de 1.000 atletes de Cornellà anaven a participar en  la cursa  de el Corte Inglés, i 
és això el que ens ha mogut  a acceptar aquestes propostes. 
 
 Pel que fa referència al recorregut, el Sr. Badenes assenyala que 
inicialment s'havia plantejat fer la milla en el  Parc de l'Infanta, però es van negar 
perquè creien  que era  millor  un lloc més centric, sense que  al  seu  parer sigui 
problema el recorregut actual, ja que la gent mai veu tota  la milla, doncs 
generalment té un camp visual  de  50 metres. En qualsevol cas, el Sr. Badenes 
assenyala que s'ha atès la proposta dels experts de la Federació i del Club. 
 
 



 Pel que fa referència a que sols puguin  participar els  atletes federats, 
el Sr. Badenes recorda que  això  és una  imposició de la normativa que regula les 
milles  i  és necessari  per  si  després es vol  homologar,  encara  que esperen 
que en el futur es puguin canviar aquestes normes. 
 
 Seguidament  intervé novament el Regidor  del  Grup Municipal d'IC-
EV, senyor Ignacio Florez Barrón, per assenyalar que ell està a favor de què es 
faci, encara que  està en  contra  de què supleixi a la cursa, perquè les  més  de 
1.000  persones que participen en la de el Corte Inglés  no són  totes  atletes, i 
creu que l'important és  que  puguin participar  aquí i que no coincideixi nostra 
milla  amb  la cursa de el Corte Inglés. 
 
 Finalment  intervé el Sr. Alcalde,  per  assenyalar que  a  la  resta de 
preguntes se'ls  donarà  contesta  per escrit i respecte dels precs, es pren nota de 
tots.       
   
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la  sessió a indicació 
de la Presidència, quan són les  vint-i-dos hores i quinze minuts, signant la 
present acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària General,  que 
ho certifico. 


